
Reporter: Fabricaþi mobilã în þara
noastrã de peste zece ani, dar vindeþi
exclusiv în Franþa. De ce în Franþa ºi de
ce nu ºi în România?

Cãtãlina Constantin: În Franþa merge
foarte bine acest segment, avem vânzãri
constante, însã în România se simte o
nevoie de educare a pieþei de mobilã.
Mobila pe care o fabricãm noi este foar-
te rezistentã, putând fi lãsatã moºteni-
re. Finisajele au o anumitã calitate, iar
lemnul este stejar de clasa A.

Reporter: Aveþi distribuitori în Franþa?

Cãtãlina Constantin: Avem ºi câþiva
reprezentanþi de vânzãri francezi, dar
distribuim exclusiv cãtre reþelele de ma-
gazine, nu lucrãm cu clienþii finali.

Reporter: Cum au evoluat vânzãrile în
timpul crizei?

Cãtãlina Constantin: În 2010 s-a resim-
þit criza, însã ulterior piaþa s-a stabilizat.
A mai scãzut numãrul clienþilor, dar ci-
fra de vânzãri s-a menþinut.

Reporter: Ce strategie abordaþi pentru
a rãmâne în piaþã?
Cãtãlina Constantin: Strategia este sã

ne adaptãm cerinþelor, iar în ultimii
trei ani solicitãrile de mobilã merg pe
linia modernã. Cele mai multe piese
sunt lucrate în stilul provensal. Cu toa-
te acestea, avem ºi piese din colecþiile
mai vechi, care sunt sculptate, antichi-
zate.

Reporter: Ce cifrã de afaceri aþi realizat
anul trecut?

Cãtãlina Constantin: În 2013, vânzãrile
au scãzut uºor, cifrându-se la 7-8 milioane
de euro. Anul acesta, pânã în martie, am
observat o tendinþã de creºtere.
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“Se simte o nevoie de educare
a pieþei de mobilã, în România”

(Interviu cu doamna Cãtãlina Constantin,

director de vânzãri la Grandeaur)

Amenajari

Grandeaur este un producãtor de
mobilã din Târgu Ocna care îºi vinde
de 12 ani produsele în Franþa. În
prezent, testeazã ºi piaþa noastrã,
deschizându-ºi primul showroom de
la noi, în Bucureºti. Despre cererile
clienþilor francezi, dar ºi despre pro-
dusele de mobilier pe care le reali-
zeazã, ne-a vorbit doamna Cãtãlina
Constantin, director de vânzãri în
cadrul companiei.

"Garanþia internaþionalã pentru stejar este de
25 de ani, dar, ca duratã de viaþã, o piesã dintr-un

lemn foarte bine lucrat, cu finisajele pe care le
facem noi, are o duratã de viaþã de 50 de ani."



Reporter: Ce tendinþe se deosebesc în
domeniul mobilei, în prezent?

Cãtãlina Constantin: Pânã acum au fost
foarte bine vândute nuanþele de gri ºi cu-
loarea lichen, care este tot un fel de gri.

Reporter: Câþi an-
gajaþi are fabrica
dumneavoastrã?

Cãtãlina Constan-

tin: Lucrãm cu 280
de muncitori ºi pro-
ducem orice tip de
mobilã din lemn ma-
siv. În acest moment
lucrãm la capacitate
m a x i m ã , f a b r i c a
fiind destul de teh-
nologizatã. În pre-
zent, avem pe stoc
câteva mii de metri cubi de stejar.

Reporter: Intenþionaþi sã vã extindeþi
ºi pe piaþa noastrã?

Cãtãlina Constantin: Anul acesta am
deschis primul showroom din România,
în Bucureºti, ºi aºteptãm sã vedem ce se

întâmplã. Deocamdatã lumea vine, se
uitã, spune cã produsele sunt frumoase
ºi cam atât. Pentru magazinul din capi-
talã colaborãm cu o fabricã din Suceava,
care produce mobilã dintr-un lemn im-

pregnat.
Reporter: Ce preþuri

au obiectele de mobi-
lier produse de Gran-
deaur?

Cãtãlina Constantin:

Spre exemplu, un dor-
mitor alcãtuit dintr-un
pat ºi douã noptiere
poate avea un preþ de
minim 3.000 de lei.
Dacã mobilierul pen-
tru dormitor este alcã-
tuit din mai multe pie-

se ºi este foarte lucrat, cu sculpturi etc.,
preþul acestuia poate ajunge ºi la
10.000 de euro.

Pentru un living generos, cu o biblio-
tecã lucratã în stil clasic, cu scarã ºi mo-
dele interesante, clientul poate plãti în

jur de 9.000 de lei. Preþul unei comode
începe de la 1.500 de lei, iar o oglindã
generoasã, de 3 metri
pe 1,5 metri, costã
1.200 de lei.

Reporter: Ce perioa-
dã de viaþã are mobila
pe care o produceþi?

Cãtãlina Constantin:

Garanþia internaþio-
nalã pentr u s tejar
este de 25 de ani, dar,
ca duratã de viaþã, o
piesã dintr-un lemn foarte bine lucrat,
cu finisajele pe care le facem noi, are o
duratã de viaþã de 50 de ani. Materia
primã este procuratã din România. Ste-
jarii pe care îi achiziþionãm sunt stejari
care asigurã aerisirea ºi curãþarea pãdu-
rii. Primul pas în procesul de uscare este
sã þinem lemnul foarte mult afarã, dupã
care îl uscãm noi, fapt pentru care mo-
bila are o duratã mare de viaþã. De ase-
menea, pentru lãcuire ºi chit, folosim
soluþii care nu sunt toxice.

Reporter: În prezent, aveþi vreo co-
mandã în þarã noastrã?

Cãtãlina Constantin:

Este în lucru un hotel
de cinci stele în Delta
Dunãrii, unde e nevoie
de lemn tratat. Tot
lemnul necesar pentru
exterior ºi toatã mobi-
la din camere vor fi li-
vrate de noi.

Re p o r t e r : Cum vã
promovaþi pe piaþa

externã?
Cãtãlina Constantin: Mergem la târgu-

rile internaþionale, cum ar fi cel de la Pa-
ris. Ne facem promovarea singuri, fãrã
niciun ajutor guvernamental.

Reporter: Mulþumesc!
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"În 2013,
vânzãrile au scãzut
uºor, cifrându-se la

7-8
milioane de euro".

"Anul acesta am
deschis primul
showroom din

România, în Bucureºti,
ºi aºteptãm sã vedem

ce se întâmplã.
Deocamdatã lumea

vine, se uitã, spune cã
produsele sunt

frumoase ºi cam atât".


